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Styret i Vestre Stabekk

Styremedlemmene kan  
kontaktes på e-post  
vestre.stabekk.vel@gmail.com 
eller ved å skrive til  
Vestre Stabekk Vel,  
Postboks 130, 1321 Stabekk. 

Se også vellets nettside:  
www.vestrestabekkvel.no 

MELD DEG INN!
Benytt vedlagt giro for å betale 
medlemskontingenten på 300 kr. 

Send også e-post til  
vestre.stabekk.vel@gmail.com 
med telefonnummer og 
e-postadresse for vårt 
medlemsregister.

ENGASJER DEG 
I NÆRMILJØET!
Kan du tenke deg å være med i 
velstyret eller en arbeidsgruppe? 
Kjenner du noen som du tror 
passer i styret eller som sitter 
med kunnskap om saker som 
vellet er opptatt av? 

Ta gjerne kontakt med styret  
eller valgkomitéen: 

Magnar Øvrebø 
magnar.ovrebo@gmail.com 
Tel. 67 58 36 42 

Brita Clark  
britahclark@gmail.com

Bodil Kleve  
bodil.kleve@online.com 
Tel. 91 80 71 60 

Bjørn Authén bor i 
Løkkeveien og har 
sittet i styret i 7 år. 
Bjørn følger spesielt 
med på utbygging 
på Stabekk og 
Telenor Arena. 
Vellets bygg- 
tekniske råd giver. 
Bjørn er med i 
 gruppen «Et bedre 
Stabekk».

Øyvind Kristensen 
bor i Åsliveien og 
har sittet i styret i  
10 år. Øyvind har 
ansvar for kontakten 
med Renova i for-
bindelse med vår-
rydding og skrotinn-
samling, er VSVs 
representant i 
Bærum Velforbund.

Inger Eide bor i 
Skogveien og har 
sittet i styret i 12 år. 
Inger har verksted i 
Stabekk sentrum og 
vet hva som skjer i 
handels-standen. 
Hun har ansvar for 
tverrstier i vellet  
og er møteleder.

Kenneth Grimley 
bor i Gamle 
Ringeriksvei og har 
sittet i styret i 7 år. 
Kenneth følger 
 spesielt med på 
utbygging på 
Stabekk. Han er 
 opptatt av natur  
og miljø og er vår 
kontakt i Bærum 
Elveforum. Kenneth  
er med i gruppen 
«Et bedre 
Stabekk».

Mette Skyberg bor 
i Ringsveien og har 
sittet i styret i  
4 år. Mette har 
ansvar for å få 
Årsberetningen i 
havn og har bidratt 
med referatskriving. 

Gudbrand 
Fossbråten bor i 
Bakkeveien og har 
sittet i styret i 8 år. 
Gudbrand følger 
med på hva som 
skjer med lokalsyke-
huset vårt, Bærum 
sykehus, og holder 
kontakt med 
Stabekk Fotball.

Jan Christian 
Mollestad bor i 
Løkkeveien, er 
 styrets møte-inn-
kaller og har sittet  
i styret i 7 år. JC 
følger spesielt med 
på utbygging på 
Stabekk og har 
ansvar for tilbud til 
barn, unge og eldre 
på Stabekk. JC er 
med i gruppen  
«Et bedre Stabekk».

Edvin Svela bor i 
Nyveien og har 
 sittet i styret i 4 år. 
Edvin følger med 
på hva som skjer 
med lokalsykehuset 
vårt, Bærum syke-
hus, og har bidratt 
med referatskriving.

Til behandling på årsmøtet:

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden.

2. Valg av to representanter til å underskrive protokollen.

3. Referat fra årsmøtet for 2016 tas til etterretning. Se side 25.

4. Styrets beretning for 2017. Forslag til vedtak: Styrets beretning for 2017 godkjennes.

5. Regnskap for 2017. Forslag til vedtak: Regnskap for 2017 godkjennes.

6.  Handlingsplan og budsjett for 2018. Forslag til vedtak:  
Handlingsplan og budsjett for 2018 godkjennes.

7.  Valg. Valg av styremedlemmer for 2 år. 

Valkomiteens forslag til nytt styre legges fram for årsmøtet. 

Dagens styre består av:
Mette Skyberg På valg Bjørn Authèn Ikke på valg
Øyvind Kristensen På valg Kenneth Grimley Ikke på valg
Gudbrand Fossbråten På valg Inger Eide Ikke på valg
Jan Christian Mollestad På valg  

Mette Kaaby har trukket seg pga jobbsituasjonen. Edvin Svela ønsker ikke gjenvalg
Valg av valgkomite og revisor for 2018.

8.  Eventuelle innkomne forslag 
Forslag som ønskes behandlet på årsmøtet under pkt 8, må være styret i hende 
senest 7. mars.

Etter den formelle delen av årsmøtet, vil det bli lett servering med vin  
og première på filmen «Stabekkfilmen – et lite stykke norgeshistorie».

Ta med naboen og kom på en viktig kveld i Kulturhuset på Stabekk!

Velkommen! 

Velkommen til årsmøtet i Vestre Stabekk Vel

Torsdag 15. mars 2018
i Kulturhuset Stabekk kino kl 19.00

2 3



Styret i VSV er organisert med flat struktur uten 
 formann, og har i denne perioden bestått av  
Bjørn Authén, Inger Eide, Gudbrand Fossbråten, 
Kenneth Grimley, Øyvind Kristensen, Jan Christian 
Mollestad, Mette Skyberg og Edvin Svela.

VSV består av 532 betalende husstander  
og 19 boligsameier.

Styret har i løpet av 2017 hatt 6 ordinære styre-
møter, og har i tillegg hatt mange arbeidsmøter 
 vedrørende reguleringsplanene for Stabekk 
 sentrum, med særlig intensive perioder der man 
skulle levere høringuttalelser.

VSV er medlem av Vellenes sentralforbund  
og Bærum Velforbund, og har dessuten nært 
 samarbeid med Bærum Elveforum og Naturvern
forbundet. VSV er også representert i styret for 
Kulturhuset Stabekk kino. 

Styret har vært til stede på alle møter i Kommune
styret og Planutvalget, hvor Stabekk er blitt 
behandlet. Vårt viktigste redskap her er at vi gjør 
profesjonelle videoopptak av disse møtene, hvor  
det ikke føres skriftlige referater av de forskjellige 

innleggene. Dermed sitter vi på et meget viktig 
materiale som dokumenterer hva som egentlig  
er sagt.

Årsmøtet for 2016 ble avholdt 28. mars med over 
100  fremmøtte, referatet finner man her i års-
meldingen.

Regnskap og medlemsregister 
VSV har kommet betydelig lenger når det gjelder  
å digitalisere medlemsregister og regnskapsførsel, 
takket være meget god assistanse av regnskaps-
fører Anne Øen. Regnskap og budsjett finner man 
her i årsmeldingen.

Investering i nytt 3Dverktøy 
Det har vist seg at VSVs anskaffelse av program-
vare for 3D-modellering av utbyggernes forslag og 
VSVs alternative plan for fremtidens Stabekk, har 
vært et uhyre viktig redskap for at alle involverte i 
prosessen kan få en virkelighetsnær visualisering  
av konsekvensene av de valgene man må gjøre. 
Selve det nitidige arbeidet hadde ikke vært økono-
misk gjennomførbart, hvis vi ikke hadde en ekspert 
som rådgivende ingeniør Bjørn Authén, som i sitt 
daglige virke nettopp arbeider med modellering og 

prosjektering av store byggeprosjekter. Vi vet at 
Bærum kommune har sett hvor virkningsfullt dette 
redskapet er, og vurderer nok å gå til anskaffelse  
av noe liknende. Men foreløpig ligger altså VSV et 
hestehode foran - det forsvarer den relativt store 
utgiftsposten. 

MiniPlansmie for Stabekk sentrum 
VSV har hele tiden gått inn for at alle parter skal gå 
sammen i en stor plansmie for Stabekk sentrum. Da 
Bærum kommune satte en stopper for dette, valgte 
vi å gjennomføre en mini-plansmie hvor vi brukte 
ressurser fra Vel-området til flere helger med runde-
bordskonferanser, som etterhvert har utkrystallisert 
seg i VSVs alternative plan for fremtidens Stabekk. 
Denne planen begynner å få utbredelse i en rekke 
fagtidsskrifter og aviser. 

Representanter for styret har også holdt presenta-
sjoner for andre vel og foreninger for å gi råd og 
inspirasjon på tettsteder der man også skal i gang 
med omfattende reguleringsplaner. 

Høringsuttalelser 
En viktig funksjon i lokaldemokratiet er at befolk-
ningen i et område får et ord med i laget, og her  
er det at velforeningen kan spille en rolle - men det 
krever også en betydelig mengde arbeid, ubetalt 
sådant. Det kan gå på tålmodigheten løs når man 
uttaler seg såpass overbevisende at politikerne både 
i Kommunestyret og Fylkesutvalg følger rådene - 
men man så opplever at kommunens administrasjon 
fremmer saken på nytt og på nytt igjen for å få 
omgjort den demokratiske beslutningen. Dette opp-
lever vi i særlig grad når det gjelder administrasjon-
ens press for å rive historisk verdifulle bygg på 
 stasjonstunet, men vi kjenner metoden godt fra den 
skandaløse håndteringen av Telenor Arena som har 
ført til at man må investere nærmere 500 millioner 
nye skattekroner på en enorm arena på Nadderud. 
Høringsinstituttet kan lett bli en et spill for galleriet 
hvor folk får uttale seg, men hvor kommunen valser 
over sunn fornuft og gamle vedtak, hvis andre inter-
esser er sterkere.

Kulturhuset Stabekk Kino
Kenneth Grimley fra Vel-styret er vararepresentant  
i Kulturhusets styre. Jan-Morten Tørrisen er styre-
leder siden november 2015, og gjør sammen med 
sine kolleger et strålende arbeid for å gjøre 
Kulturhuset til en åpnere institusjon, som enda flere 
kan få glede av. 

For øyeblikket legges det opp til en «mulighets-
studie» som kan åpne for nye løsninger når det 
 gjelder scene, publikumsantall og økt bredde av 
aktiviteter.

Vårrydding
Vår populære innsamling av kvist og kvas, ble gjen-
nomført med eksemplarisk påføring av plast lomme 

med kvittering på betalt medlemskap. Noe plunder 
oppstod på grunn av sykdom, derfor klarte dessverre 
ikke Renova å fjerne alle hauger før 17. mai

Skallumdammen 
VSV ønsker å støtte det viktige arbeidet med å rense 
Skallumdammen. Mer om dette i en egen artikkel i 
dette bladet.

Gml. Drammensvei 48 
Fem år etter at Andenæs begynte å tømme forret-
ningslokalene som de har leid ut i 40 år, er fortsatt ikke 
tegningene godkjent for det nye prosjektet. VSV finner 
det merkelig at Bærum kommune satte  
i gang denne solo-prosessen samtidig som en 
 helhetlig plan for Stabekk sentrum skulle utarbeides 
- nettopp fordi vi forutså at det var såpass mange 
løse tråder i forbindelse med den helhetlige planen 
som først nå nærmer seg en avklaring. Fortsatt 
 prøver utbyggerne å tøye de bestemmelser som er 
vedtatt - se eget brev vedrørende 48 utover i bladet.

Hjemmeside
Velmedlem Lars Jarle Mæhlum, som er en aktet 
k ommunikasjonsrådgiver i Apeland, har vært til stor 
hjelp når det gjelder drift av hjemmesiden. 

Styreweb
Som de fleste medlemmer etterhvert vil merke, 
 begynner vi nå å få en kommunikasjonplatform,  
der vi kan sende sms eller mail til alle medlemmer 
og nå folk på sekundet når det virkelig gjelder. Dette 
er en fantastisk mulighet til tettere dialog mellom 
alle oss som tilhører Vestre Stabekk Vel. Dette 
betinger dog at vi har mobilnummer og/eller 
E-postadresse til alle medlemmene våre.

Benker
Styret har gått til anskaffelse av seks benker til en 
rimelig pris. De skal overhales i løpet av våren og 
plasseres ut til glede for både medlemmer og ikke-
medlemmer.

Strøkasser 
VSV har vedtatt å avvikle ordningen med strø-
kasser. Tilbudet har i de siste årene vist seg å  
være uhensiktsmessig og dyrt. 

Årsmeldingen 
Alle som har postkasse innenfor Vestre Stabekk 
Vels grenser, mottar dette årlige festsskriftet. VSVs 
årsmelding har etterhvert utviklet seg til å  bli en 
 viktig kilde til kunnskap om Stabekks historie og den 
dagsaktuelle utviklingen år for år. Derfor blir den 
også delt ut til alle medlemmer av Kommunestyret, 
Planutvalget, Kontrollutvalget og viktige personer i 
administrasjonen og regjeringen. Artiklene er 
 resultat av mye svette og tårer, og ikke minst gjør 
redaktør Mette Skyberg en strålende innsats, selv 
om hun nedkom med en liten sønn én uke før 
 deadline.

Styrets beretning for 
Vestre Stabekk Vel 2017
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Og hele denne organiske veksten er vi så heldige  
å ha de fysiske minnene fra her hos oss - enn så 
lenge. 
 
Vestre Stabekk gård med hovedhus fra 1789 var 
skyss-stasjon da dilligensen brukte seks timer  
fra Christiania til Drammen. Da toget overtok for 
 hestene, startet skomaker og grindvokter Pedersen 
billettsalg i det lille gule huset ved togovergangen. 
Allerede i 1890 bygget man Stabekk kro, som også 
huset brevåpneri, sparebank og redaksjonslokaler 
for Bærum og Askers avis. 

Ved århundreskiftet hadde Stabekk stasjon vokst til 
å bli et av de viktigste knutepunkter i Norge. I 1911 
ble det solgt 130.462 billetter - det vil si at over en 
kvart million personer reiste til eller fra stasjonen i 
løpet av ett år. Dette forklarer at man investerte hele 
41.000 av datidens kroneverdi på Paul Armin Dues 
staselige stasjonsbygg i 1904. 
 
I 1909 bygget man landhandel på stasjonen, til glede 
for alle passasjerer som skulle opp med parafin lykter 
langs de gjørmete stiene i åsene rundt stasjonen 

eller skulle riste seg videre mot Lommedalen med 
den beryktede bussen «Fosterfordriveren» med 
kompakte gummihjul. 

I 1930 leste Jo Benkows far som hadde flyktet fra 
Russland til Trondheim, at det skulle bygges en 
moderne forretningsgård med boliger, over på 
Stabekk i Bærum. Som fotograf øynet han en 
 mulighet til å erobre et jomfruelig marked. Familien 
flyttet til Stabekk og bodde til leie i Nordliveien med 
utsikt til byggeplassen, og i årene før krigen ble 
«Atelier Benkow» en magnet sammen med en 
rekke andre spesialforretninger i Bærums første 
 funkishus, «Stabekkhuset». 

Disse bygningene forteller Knutepunktet Stabekks 
historie. De har blå skilt som snakker til alle som går 
forbi. De er røttene vi bygger videre på. - Men de 
kan rives på en time. 
 
Kommunen vil jevne både den historiske kroa og 
landhandelen med jorden. Argumentene er de 
samme som beskrevet ovenfor. Og her er vi virkelig 
skuffet. For her tier administrasjonen om tidligere 
verneplaner overfor våre folkevalgte som ikke har 
samme kontinuitet som de ansatte i kommunen. 
 
Vi vanlige dødelige tenker jo på administrasjonen 
som en enhet som skal følge opp politiske vedtak 
og mål. Men det vi opplever på Stabekk, er at 
verne planen for Gamle Drammensvei fra Sandvika 
til Lysaker vedtatt i 2006, som har vært fulgt strengt 
helt til Høvik, plutselig opphører når de kommer til 
Stabekk sentrum. I 2006 understreket politikerne at 
Gml. Drammensvei gjennom Bærum er av nasjonal 
verdi og at historiske minner langs den bør vernes. 
 
Helt fram til Stabekk er det opprettet en vernesone på  
15 meter til hver side fra midten av veien. Men når 
man kommer til Stabekk stasjon, som er det første 

Sammen med Høyre og Arbeiderpartiet fikk de ved-
tatt 14 etasjers monsterbygg i lille Sandvika, og før 
valget tok de med lokalavisen til Stabekk stasjon for 
å vise hvor mange blokker det var plass til der. 
 
Hvordan kan grønn politikk bli så grå? Jeg tror det 
skyldes en banal misforståelse - at man tror at det 
eneste saliggjørende er at alle i Norge må bo på 
selve knutepunktet i bygda. Men et knutepunkt er 
ikke det samme som en endestasjon, kun et for-
delingspunkt - et sted hvor flest mulig busser og  
tog kan møtes og fordele flest mulig mennesker  
så smidig som mulig. 
 
Er det et ønskemål at alle i Oslo skal bo i skyskrap-
ere rundt Oslo S? Nei, vi har fått dette landet for å 
bruke det. Med effektive knutepunkter og et utbygd 
kollektivtransportnett der buss og tog kjører på 
forny bare engergikilder, kan alle barnefamilier få  
bo trygt nede ved jorden, nær dyr og planter. 
 
Hvis man i tillegg tar inn over seg at befolknings-
veksten flater ut nå når kroneverdien synker og 
polakkene reiser hjemover, virker utbyggingsvan-
viddet og fortettingsiveren stadig mer forfeilet. Man 

kan mistenke at det som egentlig ligger bak, er sultne 
utbyggere som har investert i stasjonsnære tomter, 
og som vet at det haster å få bygget og solgt alle 
prosjektene før fortettingsfeberen går over...
 
Disse generelle betraktningene er viktige å ha i bak-
hodet akkurat nå når Bærum kommune skal vedta 
reguleringsplanene for Stabekk sentrum. For her 
snakker vi om et vellykket knutepunkt som liksom 
skal finnes opp igjen av folk som kommer utenfra. 
Men Stabekks utvikling er nettopp historien om et 
vellykket knutepunkt gjennom 450 år. Det var etabl-
eringen av Christian IVs kongevei til Drammen i 
1624 som ga form til de første hovedgårdene her, 
og som gjorde det interessant å bygge de første 
solide låver og våningshus. 
 
At krysset der veien delte seg mot Kongsberg og 
Bergen over Ringerike lå midt på Stabekk, gjorde 
det ganske innbringende å drive skyss-stasjon  
og vertshus på Østre Stabekk gård, rett nedenfor 
krysset. Men det var først ved etableringen av 
Stabekk togstasjon der den nye Drammensbanen 
skar over Drammensveien i 1884, at selve tettstedet 
Stabekk vokste fram. 

Alvorlig knutepunktfeber på Stabekk
Tro det eller ei – men det er såkalt «miljøpolitikk» som er den farligste fienden  
for gamle hus på Stabekk. Særlig MDG ønsker at flest mulig skal bo i høyblokker  
nær kollektivknutepunktene, og da er det bare å rive...

Av Jan Christian Mollestad

Stasjonstunet på Stabekk 1916 - Landhandel (1909), Kro (1909) 
Skomaker Pedersens hus skimtes bak damen på fortauet snekret 
av tre, med billettsalg ut fra vinduet med hvite karmer.

Stasjonstunet 100 år etter - i 2018. Stasjonshuset av Paul Armin Due (1903) til høyre.  Foto: Jan Christian Mollestad
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punktet hvor man blir stilt overfor et dilemma om 
bevaring av kulturhistorisk vedifulle bygninger i 
Stabekk sentrum, unnlater man i sakspapirene å 
redegjøre for at her finnes det allerede vedtak om 
vern. Kroa og landhandelen ligger på den blå 
 vernestripa.

Dette har ført til at innbyggerne på Stabekk gjennom 
Vestre Stabekk Vel har utformet en alternativ plan. 
Ved å anskaffe det siste innen 3D-modellering og 
bruke kommunens topografiske kart, har lokale 
 arkitekter og ingeniører laget en plan som både 
 verner stasjonstunet og skaper flere boliger enn 
kommunen foreslår, ved at vi bygger lavere, men 
fordeler boligene over hele Stabekk sentrum 
 innenfor 500 meters radius fra stasjonen. 
 
Planen lager en sammenhengende park av stasjons - 
området og tomten til Østre Stabekk gård, her kan 
man se for seg det første Bærumsmuseet - nettopp 
på grunn av Stabekks sentrale plassering som 
 historisk knutepunkt, og fordi man så tydelig kan 
lese den historiske utvikling fra gårdsdrift og skyss-
stasjon til togstasjon med butikksenter  akkurat her. 

Da arbeidet med sentrumsplan ble innledet i 2014, 
ble vi fortalt at dette skulle bli et pionérprosjekt hvor 
innbyggerne skulle ha en meget høy grad av med-
virkning. Men vi er ikke fornøyd med bare noen 
kvelders gruppearbeid. Tvert i mot har Vestre 
Stabekk Vel med Erling Okkenhaug, Audun Engh 
og Arne Sødal som rådgivere, allerede for tre år 
siden anbefalt våre politikere å våge seg til å 
arrang ere en  ordentlig plansmie der både ut - 

byggere, innbyggere og de offentlige etater i løpet 
av en uke kunne ha utarbeidet en helhetlig plan for 
både utvikling og bevaring. Dette gikk politikerne inn 
for, inntil regulerinssjefen i det avgjørende møtet i 
Planutvalget hevdet at «plansmie» var et copyrightet 
konsept, som dessuten var altfor omfattende til at 
kommunen ville administrere det. Dermed snudde 
Planutvalgets leder, Høyres varaordfører Ole 
Kristian Udnes, den enstemmige innstillingen om 
plansmie til å bli enda et innholdsløst «seminar».
 
VSV har også anbefalt at kommunen som en stor 
tomte-eier på Stabekk, skulle arrangere et urbant 
jordskifte, slik at alle som eier jord i Stabekk sentrum 
vil kunne få et rettferdig utbytte uansett, om tomten 
blir utbygget eller ei. Dermed ville man sørge for at 
de enkelte tomteeierne kunne løfte blikket fra sin 
egen eiendom og heller tenke på hva som ville 
være det beste for fellesskapet. 

Det hyggelige er at flertallet i Fylkesutvalget i 
Akershus - selveste formannskapet i fylket - med 
FrP is spissen, er enige med Vestre Stabekk Vel om 
at hele stasjonstunet bør bevares. Dette vedtok de 
6. juni 2016, og fylket stod fast på bevaring av dette 
viktige kulturminnet senest i desember 2018, da 
Bærums administrasjon enda en gang bad om å få 
rive. VSV kjemper ennå for at vi kan få gjennomført 
plansmie basert på urbant jordskifte. Og innen  
dette blir realisert, regner vi med at den midlertidige 
feberen etter å bygge i høyden på selve knutepunktet 
vil gi seg - og at miljøpolitikken igjen vil handle om  
å la folk få bo nær bakken med gress og trær, i hus 
med menneskelige proposjoner.

Fra VSVs modell: Stasjonstunet til venstre - våre forlag til nye hus er hvite med lyserøde tak -  Foto:  Rådg. ing. Bjørn Authén

© 2018 Norkart AS/Geovekst og kommunene/NASA, Meti © Mapbox © OpenStreetMap

Vestre Stabekk Vel

© 2018 Norkart AS/Geovekst og kommunene/NASA, Meti © Mapbox © OpenStreetMap

Vestre Stabekk Vel
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art over Vestre S
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ekk Vel

Kartet er hentet fra www.baerum.kommune.no/kart. Her kan man finne grunnkart, reguler ings planer, 
flyfoto, kommunedelsplan, miljøplan og det som heter administrative grenser. Dette er kart som viser 
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Men snorklipping er ikke en del av arbeidshverdagen 
min. Jeg har klippet én snor mens jeg har vært 
 fylkesmann, og den var ikke særlig lang engang, 
sier hun og ser ut av vinduet. 
 
- Vi er bindeleddet mellom stat og kommune. Det er 
vi som skal etterse at regjeringens politikk - som er 
vedtatt i Stortinget- blir gjennomført i kommunene. 
Vi følger også med på økonomiene i kommunene. 
Og når regjeringen legger frem sitt nye budsjett,  
har vi alltid møter med kommunene for å informere 
dem om resultatet. 

Men vi er mange her. Det skjer av og til at det 
 kommer store oppslag i avisen om at «Fylkes- 
mannen mener sånn og sånn» og jeg ikke aner  
at vi har ment noe som helst. Jeg kan ikke sette 
meg inn i alle sakene. Men jeg har sagt til mine 
medarbeidere at hvis det er ting som er kontro-
versielle, får de gi beskjed til meg på forhånd. 

- Hva er det du brenner mest for som Fylkesmann?
- Jeg er veldig opptatt av skiftet fra bil til kollektiv-
transport og av jordvern. Ved siden av Østfold er 
Akershus det beste kornfylket i landet vårt. Og så 
har vi masse attraktiv jord innenfor områder hvor  

det er stort utbygningspress. Så der er det viktige 
avveiinger som må gjøres. Men jeg er også svært 
opptatt av barnas oppvekstvilkår. Gir du barn en 
god barndom, da gir du dem et godt liv. En fylkes-
mann skal på mange måter være en tjener for 
 folket, samtidig som vi skal føre tilsyn og sørge  
for at de sosiale rettighetene er på plass. 

Fylkesmannsembetet for Oslo og Akerhus er det 
største i Norge med mye folk på relativt liten plass. 
Til neste år blir vi enda flere folk på et relativt vidt 
område - fra svenskegrensen til Hordaland. Et stort 
areal med langt større forskjeller mellom kommunene 
fra Oslogryta til småbygder langt oppi Hallingdal. 
Det blir selvfølgelig en del stordriftsfordeler, men  
vi trenger fler ressurser. 

 - Vi i Akershus ser ikke helt hva fordelen med disse 
reformene skal bli...?
- Dere på Stabekk vil nok ikke oppleve noen særlig 
forskjell personlig, vil jeg tro. Men en del fylkes-
mannsembeter er relativt små, så fordelen med 
større regioner er at disse vil få større fagmiljøer 
som kan gjøre en bedre jobb. Det er vel regjering-
ens kongstanke. Det spesielle er at en hel tredjedel 
av Norges befollkning kommer inn i vår region. Men 

En av de nyeste innflytterne til Stabekk, er fylkes-
mann Valgerd Svarstad Haugland og ektemannen, 
advokat Geir Haugland. Et festlig tilskudd til en 
 allerede fargesparkende befolkning! Men hva gjorde 
at paret akkurat valgte vårt distrikt? Det undrer 
Årsmeldingens utsendte reportere seg på mens  
de går i snødrevet, forbi de hutrende statuene ved 
Oslo Rådhus. To hus bortenfor har fylkesmannen  
i Oslo og Akershus hovedkvarter, med utsikt rett  
ut til Honnørbrygga og festningen.  

 

Nå er jo alle våre lesere genier som fullt ut kjenner 
forskjellen på Fylkesordfører, Fylkesrådmann og 
Fylkesmann. Ikke det? Da har vi slått opp for deg, 
og kan herved avsløre at en Fylkesordfører er poli-
tisk valgt og gjør omtrent det samme som kommu-
nens ordfører - bare for litt større område, på et 
høyere nivå. Fylkesordføreren i Akeshus er Anette 

Solli fra Høyre. Akkurat som vi har kommunestyre, 
leder Annette Solli et fylkesstyre. Og akkurat som 
kommunen har en rådmann som leder administra-
sjonen og det praktiske kommunen gjør, har vi en 
fylkesrådmann,Tron Banrud, som gjør det samme 
for fylket. MEN - hvem passer på at kommunen og 
fylket gjør jobben sin og følger lover og regler? Jo... 
Det er Fylkesmannen - Statens lange arm ut i 
 distriktene. I Oslo og Akerhus har vi samme fylkes-
mann som egentlig er en fylkesdame. 

- Først av alt Valgerd, hva er det egentlig du driver 
på med? 
- Som fylkesmann mener du? Jo, vi får oppdrag fra 
nesten alle departementer, pluss en del tilsyn og 
direktorater, og det er mange som mener at vi skal 
gjøre akkurat det de ønsker. Dessuten fører vi tilsyn 
på en rekke områder. Folk kan klage til oss hvis det 
er noe de er misfornøyd med. Det har jo dere på 
Stabekk vært borti, humrer hun. 

- Jeg har en rekke avdelinger her på huset. Vi har en 
miljøvernavdeling, en landbruksavdeling, en sosial- 
og barnevernsavdeling, en barnehage- og utdannings - 
avdeling, en helseavdeling, en vergemålsavdeling, 
og så har vi selvfølgelig en administrasjonsavdeling 
også. I tillegg har vi en beredskapsstab. 

Alle disse avdelingene har en rekke oppgaver - innen - 
for landbruk, miljø, og folk kan klage til oss når det 
gjelder NAV, barnevern og helsetjenester. Hvis du 
er feiloperert kan du f.eks klage til fylkesmannen. 

Vi skal være en rettssikkerhetsgaranti for innbyggerne 
på utrolig mange felt. Så her på huset har jeg 
mange dyktige medarbeidere, fagfolk som lager 
rappporter og konklusjoner ut fra det lovverket vi 
jobber innenfor. Jobben er ganske mangfoldig:  
Hvis en av de kongelige skal på besøk i Akershus  
- i Oslo er det ordføreren som tar seg av slike gjester 
- men skal de på besøk i Akershus, er jeg med på 
turene. Og er med på å lage opplegg. Vi hadde bl. 
a. en fylkestur med kronprinsparet for noen år siden, 
og da laget vi et flott 3-dagers program. Og hvis en  
Stortingskomité eller en statsråd skal på besøk i 
Akershus - det er ikke alltid de inviterer oss med,  
og vi har ikke alltid tid - men hvis det er et offisielt 
besøk av en Stortingskomité, så er vi også med. 

Fylkesmannen i Oslo og Akershus har hovedkvarter i huset lengst 
til høyre

 En god barndom gir et godt liv
 et møte med fylkesmann Valgerd fra Stabekk

Tekst & foto: Markus & Jan Christian Mollestad
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det blir spennende... Jeg søkte jobben - og har fått 
den for de neste 6 årene. 
 - Da vil vel arbeidsmengden øke? Hvordan vil din 
dag se ut til neste år? 
- Det blir garantert mer reising! Jeg skal ha hoved-
kontor i Moss, så jeg er veldig glad for at vi har 
 flyttet fra Vettre til Stabekk. For nå kan jeg gå rett 
ned til Stabekk stasjon og der går direktetoget til 
Moss. Det gjør livet mye enklere. Men jeg har også 
kontor i Oslo - og i Drammen, og alle tre steder  
må jeg være noen dager i uka. 
- Dette høres litt rotete ut. Men du tror at denne 
reformen vil gjøre Norge bedre?

- Det er i alle fall det som er intensjonen. Så får vi 
evaluere etter hvert. 

- Men for å se litt på det politiske landskapet akkurat 
nå, så har Krf vært svært aktive i verdidebatten. 
Hvordan er du fornøyd med det?
- Vet du, som Fylkesmann vil jeg ikke snakke om 
politikk på den måten. Jeg har et godt forhold til 
Knut Arild Hareide, og jeg syns at det er viktig at 
Krfs stemme skal bli hørt i debatten. 

- Men fra tiden du var leder selv - hva er du mest 
stolt av?
- Tja, vi hadde de to beste valgresultatene i min tid, 
i 1997 og 2001. Vi satt i regjering i begge disse 
 periodene. Først i to og et halvt år, da vi gikk av 
fordi flertallet på Stortingen ville pålegge regjeringen 
å bygge et sterkt miljøforurensende gasskraftverk 
på Mongstad, som vi sa nei til før vi hadde rense-
systemet på plass. Så Jens ble statsminister ved at 
han sa ja til å bygge dette sterkt forurensende gass-
kraftverket. I ettertid tenker han nok at det kanskje 
ikke var det smarteste han har gjort. Men så gjorde 
de et så dårlig valg året etterpå, at vi kom tilbake i 
posisjon. Av saker er jeg ganske stolt av kontant-
støtten. De snakker om å avvikle den nå igjen, men 
da syns jeg man skal tenke seg om. Det pusterommet 
som foreldre og barn får etter at barselstøtten er 
over og før man får permanent barnehageplass,  
er en veldig givende tid for  foreldre og barn. 

- Og så har dere flyttet, og kunne velge mellom alle 
steder på hele jorden - og så lander dere på 
Stabekk. Hvorfor?
- Vi bodde på Vettre i 30 veldig gode år, men ville ut 
av hus og inn i leilighet. Asker er en god kommune 
for barnas oppvekst, og jeg er takknemlig for tiden 
vi hadde der. Men så flytter barna ut og du tenker 
litt annerledes. Bussturen fra Vettre til Oslo er kuttet 
ned fra halvannen til én time, men jeg har brukt litt 
for mye tid på bussen. 
 
Og så har jeg en søster her på Stabekk og har visst 
at familien Eger i lengre tid har jobbet for å bygge ut 
litt av den store eiendommen sin. Artig nok har noen 
av våre beste venner ledet kampen mot utbygging, 
så jeg har fulgt denne prosessen fra sidelinjen i 

mange år. Partene har kommet til en fin løsning,  
så fin at vi valgte å slå oss ned på Skallum. 
Nå kan jeg gå rett opp på veien, ta 150-bussen,  
er inne på jobb på en halvtime - og det er kjempe-
deilig! Så jeg har altså søster og svoger her,  
kort reisevei, og så syns vi det er så hyggelig på 
Stabekk. Det er bare en kort spasertur ned til  
gode restauranter i Stabekk sentrum eller oppe  
på Bekkestua. 
 
Men selv om det er kort vei til byen, er det likevel 
veldig landlig her. Jeg ser jo ut på trær og en bekk 
og rådyr som går der - og likevel er det bare en 
halvtime fra sentrum, med alle tilbudene der  
- så det er en helt perfekt plass å bo. 
 
Før kunne vi gå opp til Asker, men det ble mest bil 
eller buss. Nå bruker vi bilen mye mindre, fordi alt  
vi trenger er så nært, og nå kan søsteren min og jeg 
spasere mellom husene fordi det er så kort vei. 
Dessuten har jeg et gammelt bånd til Stabekk etter-
som jeg var lærer i to år på Ringstabekk ungdoms-
skole. Da kom vi fra Stavanger og jeg var uten jobb. 
Jeg stilte opp på intervju med en liten hemmelighet  
i magen, som jeg lurte på om jeg våget å avsløre. 
Intervjuet gikk veldig bra, men før de konkluderte, 
måtte jeg si: «Det er én ting jeg ikke har fortalt, og 
det er at jeg er gravid.» 
 
Da kommer det fra inspektøren: «Ja, hva så? Det  
er jo barn vi lever av her på skolen.» Det var den 
hyggelige naturfaglæreren Knut, en skjeggete 
bamse som alltid gikk med tollekniven i beltet. 
Reformskolen Ringstabekk var en veldig spennende 
skole! Jeg elsket å jobbe der. Da jeg fikk tilbud om 
jobb i politikken var jeg veldig i tvil, men jeg fikk 
 permisjon - og så tok politikken meg. 
Nå er ringen sluttet: Valgerd gikk 
fra Ringstabekk til Storting - til 
Regjering - til Fylkesmannjobben 
- men nå har hun kommet tilbake 
til Stabekk igjen.

Hjertelig 
velkommen!

I tilsvar til kopi sendt planutvalget, av 
brev til kommunen, forsikrer leder for 
Planutvalget Ole Kristian Udnes 
Vestre Stabekk Vel om at både byg-
gesaksavdelingen og reguleringsav-
delingen har gitt samme klare 
beskjed til  forslagsstiller /ansvarlig 
søker: Takterrasser er i strid med 
den vedtatte reguleringsplan.

  
 

 
Arkivsak ID 17/33624 

Kommentar fra Vestre Stabekk Vel i forbindelse med 
forhåndskonferanse 2. uke i 2018: 

VEDR UTBYGGING AV GML DRAMMENSVEI 48 - Gårdsnr 14, Bruksnr. 30 
 

BRUDD PÅ REGULERING 
 

For å unngå kjedelige konflikter senere i prosessen, er det viktig for VSV å 
bemerke at MAD arkitekter ikke følger reguleringsvedtaket fra 
Planutvalget (17.03.2016), Formannskapet (19.04.2016) og 
Kommunestyret (27.04.2016).   
 

Vedtaket er identisk i alle tre instanser: 
 

"Privat forslag til reguleringsplan, detaljregulering for Gamle Drammensvei 48a 
og b, planID 2013019, plankart dokument 2811429 og 2711378 og 
bestemmelser, dokument 2811444 vedtas, jf. plan- og bygningsloven § 12-12 
med følgende endringer: 
 

· Materialbruk og farger på fasader i ny blokkbebyggelse skal avstemmes med en 
dus fargeskala og tilpasses omgivelsene på en måte som bidrar til å danne et 
harmonisk hele. 
Materialprøver skal fremvises ved rammesøknad og være godkjent før 
igangsettingstillatelse gis. 
 

· Sidebygningen utformes slik at dagens siktlinje beholdes.  
 

· Bestemmelsenes punkt om minimum 500 kvadratmeter næringsvirksomhet 
beholdes. 
 

· Det skal etableres ladepunkter for el- og hybridbiler for alle parkeringsplasser 
til boligene." 
 

Det opprinnelige ønsket for utbygger var å bygge leiligheter på sidebygget som 
vender ned mot Nedre Stabekk, slik at utsikten mot Oslofjorden, Nesodden og 
Hurumlandet ville forsvinne. Dette ble forhindret ved de overnevnte vedtakene. 
 

SIDEBYGG: Tegningene bryter fullstendig med vedtaket om at "Sidebyg-
ningen utformes slik at dagens siktlinje beholdes", ettersom det fra MAD er 
tegnet inn takterrasser med rekkverk og konstruksjoner som i høy grad 
overskrider politikernes enstemmige vedtak på dagens kote (39 meter). 
Dette er en tilsniking fra utbyggers side hvor man neglisjerer en lang 
forhandlingsprosess som endte i dette klare politiske vedtaket i alle tre 
instanser.  
Vi regner med at paraden av trær er brukt som "kunstnerisk virkemiddel" 
for å dempe inntrykket av det voldsomme bygget. Disse kan selvfølgelig 
heller ikke tillates å dekke for siktlinjen. 
 

HOVEDBYGG:  
Det er ikke skissert i tegningene og dermed ikke regulert for takterrasse 
på hovedbygg, jfr. tegninger vedlagt saken, fremlagt av Andenæs og MAD 
arkitekter: 
https://www.baerum.kommune.no/innsyn/politikk/wfdocument.ashx?journalpostid=2015074057&dokid
=2697622&versjon=1&variant=A& 
 

Det er ingen tvil at disse tilføyelsene på begge bygg er direkte brudd på 
reguleringsvedtakene.   
 

Vi oppfordrer også utbygger til å lese vedtaksteksten nøyere når det 
gjelder fasade, materialvalg etc.   
 

Vennlig hilsen styret i Vestre Stabekk vel 

Nytt kapittel i «Sagaen om 48»
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Det har lenge vært snakket om den videre skjebnen 
til Esso-stasjonen i Gamle Drammensvei 39. Vi  
husker avisoppslagene senvinteren 2014 da Esso 
Norge ville selge tomten, noe som førte til et lokalt 
initiativ for å redde stasjonen fra nedleggelse. Også 
å hindre at tomten skulle omreguleres til kun bolig-
formål.

Nylig inngikk Esso Norges eiere, Exxon Mobile i 
USA, en avtale med det irske selskapet Certas 
Energy – DCC om oppkjøp av alle landets 142 
 gjenværende Esso-stasjoner, inkludert «vår» stasjon 
på Stabekk. Noen konseptmessige omlegginger  
har vært utført. Mange har sikkert notert seg at 
ekspedisjonen for bilverkstedet er flyttet, og ikke 
lenger er tilknyttet selve Esso-stasjonen.

Sverre Lang og hans to kolleger Kevin Lang og 
Tariq Mekmood kan melde om god ordretilgang  
på både EU-kontroller og vanlig bilreparasjoner,  
og verkstedet er derfor jevnt over godt belagt.  
Esso-stasjonen kan melde om mindre kundebesøk 
som følge av denne omleggingen, det er åpenbart 
at verkstedkundene ga betydelig spinn-off for 
omsetningen i selve butikken. 

Norgesgruppen er ansvarlig for driften av stasjonen, 
og det har en tid vært snakk om å bygge om lokalene 
etter Deli De Luca-konseptet. Deli De Luca drives 
etter franchise-prinsippet, men så langt har det ikke 
meldt seg noen interessenter for å drive stasjonen 
på Stabekk. Esso-stasjonen har eksistert her helt 
siden 1925, men det er usikkert hva fremtiden vil 
bringe for denne populære og kjære service- 
bedriften midt i hjertet av Stabekk.  

Oppfordringen går som alltid til alle vellets hus-
stander om å benytte de lokale service- og 
forretnings tilbudene vi har på Stabekk. På den 
måten vil vi kunne opprettholde og styrke et  
levende handelssentrum, og unngå at stedet vårt 
ender opp som en soveby for hovedstaden.

Esso-stasjonen på Stabekk
– Hva skjer?

Av Bjørn Authén

Et kjent ansikt på Esso-stasjonen.  
Sverre Lang reparerer alt med et smil

F.v. Tariq Mekmood, 
Kevin Lang og Sverre Lang 
tar vel i mot verkstedkundene.

eie eiendomsmegling, avd bærum – kvalitet i alle ledd

67 53 23 10

Nedre Stabekk består av mange ulike nisjebutikker. 
Butikker med høy fagkompetanse. Butikker med 
kvalitetsvarer. Butikker med eiere og ansatte som 
brenner for det vi jobber med. Butikker med eiere  
og ansatte som vil bidra med noe positivt for lokal-
miljøet og være med på å skape liv på Stabekk. 
Men vi merker at det er tøft å drive butikk uten en 
kjede i ryggen. Derfor har vi gått sammen og dannet 
Stabekk Senterforening. Med på laget har vi 
Stabekkhusene (utleier) og Lime Kommunikasjon.

Nettside og sosiale medier
Senterforeningen har opprettet en nettside  
(stabekksenter.no) med informasjon om alle 
 butikkene, og en Facebookside (Stabekk senter) 
hvor det jevnlig publiseres innlegg om de ulike 
 butikkene og om fellesaktiviteter. Vi kjører også 
 konkurranser innimellom hvor man kan vinne flotte 
 premier gitt av butikkene. Følg oss!

Avholdte markedsdager
Både i 2016 og 2017 hadde vi to markedsdager  
på Stabekk. En før sommeren og en på høsten  
med musikk, tilbud og andre aktiviteter i og utenfor 
butikkene. I 2017 hadde vi i tillegg julegrantenning  
– et superkoselig arrangement hvor Veterankorpset 
spilte julemusikk for oss, Kiwi bød på pepperkaker 
og klementiner som nissen delte ut og vi gikk  
rundt juletreet utenfor Bokhandelen. Vi har bare fått 
positive tilbakemeldinger på arrangementene våre 
og kundene synes det er gøy at «det skjer noe»  
på Stabekk. Og vi som jobber her, vi elsker liv  
og god stemning!

Markedsdager i 2018
For 2018 har vi satt opp tre datoer som er verdt  
å merke seg. Det blir markedsdag 9. juni og  
1. september. I tillegg satser vi på julegrantenning 
1. desember. Håper vi ses!

Styret i Stabekk Senterforening
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plakater, søppelspann, flere sittegrupper, bålpanne 
og redningsbøye. 20 personer stilte sporty opp på 
praktisk dugnad rundt Skallumdammen i 2017.

Skallumdammen med området rundt er et naturvern 
område (ikke park) som tilsier hensyn til dyr, trær, 
mangfold osv. Et godt samarbeide er opprettet med 
familien Eger, BK avd. Natur og idrett og Bærum 
Elveforum.

Alle ser og merker fortetningen av nærmiljøet vårt, 
og at å bevare det som er igjen av Skallum er veldig 
viktig. Nå har vi som naboer og brukere av Skallum 
en unik sjanse til å vise at vi bryr oss, ved at vi ikke 
bare krever, men tar vår del av ansvaret med å 
rehabilitere Skallumdammen. Målet er grave før 
sommerferien 2018 hvis vi får samlet inn nok penger. 
Håper at flere private og andre bidrar til kronerullingen 
(alle beløp er bra, vanligst er kr 500)

Konto nr. 3201.22.09125
Med hilsen Eivind Mathisen koordinator
skallumdammen@gmail.com
Facebook: skallumdammens venner

Skallum Gård, privat eiet av familien Eger har 
i lang tid vært åpen for allmenn ferdsel med 
Skallumdammen som et midtpunkt. I 2001 
anla Bærum kommune (BK) turstier med  
vedlikeholdsavtale rundt på eiendommen. 

Vi har vel alle de siste 4-5 år sett en akselererende 
tilgroing, lite tilsig og en luktende dam med bekke-
løp. Dette har ført til at denne mye brukte natur-
perlen på Skallum ikke er like koselig å oppholde 
seg ved lenger. Flere vel og brukere har over flere 
år kontaktet BK og grunneier om problemet.

Hvorfor er ikke Skallumdammen og område 
rundt i bedre stand?
Svaret er, noe forenklet, at BK i mange år har ment 
at dette er privat eiendom, derved har de ingen 
 vedlikeholdsplikt av dammen. Grunneier på sin side 
mener at dette er gjort åpent for alle i kommunen  
og burde være i BK sin interesse å vedlikeholde.  
På dette grunnlag ble Skallumdammens venner, 
basert på frivillighet, dannet våren 2017.

Hovedformål: 
Gjennom dugnad få Skallumdammen med området 
rundt tilbake i god stand, og jobbe for en langsiktig 
forvaltning. Vellene Bekkestua, Vestre Stabekk og 
Krokvollen ble først kontaktet. En samstemt positiv 
holdning, og lovnad om bidrag til kronerullingen 
gjorde at vi fikk en bra start. Penger fra krone-
rullingen ble våren 2017 brukt på del 1:  
Et trehoggerfirma som hogget og ryddet rundt,  
dette kostet kr 80.000. Vestre Stabekk vel har i år 
støttet prosjektet med kr 15.000.

Juni 2017 innkaller BK med teknisk sjef Jan W. 
Mundal grunneier, vellene, natur og idrett, vann og 
avløp og jeg som koordinator, til et møte hvor alle 
fikk anledning til å tale sin sak.

Spørsmålet fra oss var Hva kunne BK bidra med? 
Svaret som fulgte etter møtet, ble at BK kun tar 
ansvaret for rehabilitering av bekkeløpet (herunder 
mere vann til dammen) planlagt ferdig 2019.
Skallumdammens venner jobber nå for fullt med  
del 2 som er anbefalt maskingraving av dammen.  
Kostnaden er avhengig av hvor mye som må graves  
ut og fjernes - trolig kr 150-200.000 

På dugnadskonto og innmeldt før 31.12.2017 har 
Skallumdammens venner ca. kr 75.000 til rådighet
Kronerullingen har så langt fått bidrag fra familien 
Eger, tre vel, utbyggerne av nye boliger på Skallum, 
Skallumhagen boligsameie og ca. 50 private. Det 
søkes fra stiftelser osv. 

Skallumdammens venner jobber også med å etablere 
(etter innspill fra dere brukere) nye opplysnings-

Hei, brukere av  
Skallums turområde

Vårinnsamling av hageavfall 
i perioden 3. – 11 mai 2018
Vellets årlige bortkjøring av kvist og løv skjer med 
komprimatorbil fra Renova.

Kun betalende medlemmer kan benytte seg av 
 tilbudet  en god grunn til å melde seg inn i vellet! 
Legg ved bevis for betalt medlemskap godt synlig 
i plastmappe i tilfelle regn. 

Hageavfallet skal legges lett synlig og tilgjengelig  
ut til godt kjørbar vei for lastebil, før 3. mai. kl 08.00. 
Renova kjører rundt i hele vellets område. Man  
kan sette ut avfall så lenge bilen ikke har passert.  
Vi oppfordrer naboer til å sette hageavfallet samlet. 
Hageavfall som blir satt ut etter at bilene har passert, 
vil ikke bli hentet. 

Hageavfallet må kun inneholde nedbrytbart hage-
avfall som kvist, gress og løv - ikke stein, grus,  
jord, plast eller papir. Bunt kvister i bærbare bunter 
som kan favnes. Maks lengde 2 meter, maks gren-
tykkelse 15 cm. Bruk hyssing - ikke ståltråd. Sekker 
med løv kan stå åpne eller knyttes, men må ikke 
være så tunge at de revner ved løfting. Sekkene 
tømmes og legges igjen. 

Vellet oppfordrer medlemmer med usedvanlig mye 
hageavfall til å benytte seg av gratis levering på 
lokale avfalls-anlegg.

Slik skal det gjøres!!! 
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Mange av Stabekks unike og verdifulle historiske 
bygninger står dermed i fare for å bli jevnet med 
jorden eller drukne i glass og betong. Derfor haster 
det med å informere både beslutningstagere og 
entreprenører på en lettfattelig måte hvordan selve 
Norgeshistorien er forbundet med de forskjellige 
byggene på vårt kjære, gamle Stabekk. Først når de 
forstår hvilke verdier man har med å gjøre, kan vi 
håpe at de gjør de rette valg.

For at mennesker skal trives, må man ha røtter dypt 
ned i landskapet man bor i. Livet blir først fullverdig 
når man har en fremtid – og en fortid. Kunnskap om 
fortiden gir retning for fremtiden. En film om Stabekk 
vil derfor ha betydning for alle som bor her. Like 
 viktig akkurat nå er at entreprenører og beslutnings-
tagerne i kommunen og staten også får en dypere 
forståelse av hva som er unikt med dette stedet. Vi 
bor i et levende museum. 

De første boplasser i vårt område er fra 7000 f.kr. 
Du finner dem i åsene over Lysakerelva. Langs 
strandkanten den gang, Skogveien i  dag, finner folk 
økser fra steinalderen når de skal plante tulipaner.
                                   
Tette skoger forvandles møysommelig til små og 
store gårder. Sagaene forteller om blodige slag ved 
Lysakerelva dengang den het Fôd. Og pergamentene 
på Riksarkivet forteller om den tiden da hele Stabekk 
var eid av de kloke cistersiensermunkene på Hoved - 
øya. Men så kommer Christian den 4. og blåser liv i 
landet.
 
Med oppstart av jernutvinning på Bærums Verk, får 
Stabekk ferdselsvei fra Lysaker oppover bakkene 
forbi Jeppes og Kinoen som passerer Bekkestua  
og Haslum. I mange hundreår er dette hovedveien 
til Bergen via Krokskogen og Ringerike.
I 1623 finner en gjeter en sølvklump nederst i 
Numedalen. Christian Kvart døper straks funnstedet 
Kongsberg. Neste år brenner gamle Oslo, men bare 
seks uker etter har kongen tegningene klare for den 
moderne kvadratiske byen Christiania som han flytter 
til vestsiden av Akershus festning. Han ønsker 
direkte forbindelse til Kongsberg, og lager Norges 
aller første lengre kjørevei, Kongevei nr 1. Dette 
fører til  at Stabekk fra 1625 blir et av landets viktigste 
gatekryss. For rett foran Martinsens Jernvarehandel 
deler veien fra Christiania seg. Den til venstre gikk 
vestover til Kongsberg og videre mot sør.
 
Den til høyre gikk nordover mot Bergen via Krok-
skogen og Ringerike. Østre Stabekk gård ligger  
rett før krysset og blir en viktig skyss-stasjon, med 
berømte og godhjerta Mor Stabekk bak vaffeljernet.  
Så viktig blir gården at Norges første statsminister,

Peter Anker, kjøper den. Mens neste statsminister, 
Grev Herman Wedel, bygger Grevegården oppi 
 bakken. 

Stabekk blir et kultursted. Hanna Winsnes sviger-
sønn Jens Ring og slottsarkitekt Schirmer bygger 
det vakre «Slottet» på Ringstabekk, der dikterinnen 
Barbra Ring vokser opp. Hun som skrev om 
Fjellmus og Peik og en av verdens vakreste noveller 
– «Ittno Knussel» om selveste Marte Svennerud. 
Welhaven var fast gjest. Vinje lærer engelsk av en 
fastboende lord. Senere redigerer Ola Thommesen 
«Tidens Tegn» fra Slottet. Bjørnsons svigerdatter 
 driver pensjonat i tilbygget. Hennes datter Jenny 
 gifter seg med Gerhard Munthe, som har atelier her 
oppe. Men så flytter paret til Lysaker, Jenny skiller 
seg og gifter seg heller med Fritjof Nansen.

I 1872 kommer toget. Et «moderne» Stabekk vokser 
frem. Med Billettkontor (Skomakerhuset, ca 1884), 
Vertshus-hotellet (Stabekk kro, 1890) som også 
rommer Stabæk Sparebank og redaksjonskontoret 
til Budstikkas rival Bærum og Askers Blad. Arkitekt 
Paul Due tegner den unike stasjonsbygningen 
(1902)  
     
Stabæk Landhandleri står ferdig 1909, og på det lille 
torget ventet bussen mot Lommedalen, populært 

kalt ”Rist meg hjem” eller ”Fosterfordriver’n”. Mot 
alle odds finnes hele dette tunet fortsatt rundt 
Stabekk stasjon den dag i dag. Men det er truet. 
Eierne har planer om å rive alle trebygningene her, 
og klemme stasjonen inn mellom høye boligblokker.

Nord på Stabekk, på gården Skallum, flytter rikspoli-
tipresident Jonas Lie jr. inn under krigen. En av de 
siste krigshandlinger i Europa på slutten av 2. ver-
denskrig, er hjemmefrontens beleiring av Skallum 
som ender med politiminister Jonas Lies og statspo-
litisjef Rogdes dramatiske selvmord og justisminister 
Risnæs innledning av tyve års skuespill som sinn-
syk på Reitgjerdet. Et skuespill som først ender da 
han som gammel mann får konstatert kreft og ringer 
NRK for å tilby dem intervju om det indre liv i 
Quislings regjering. 
Quisling selv har også en viktig rolle i vår historie. 
Stabekk Gymnas, grunnlagt 1923 av den radikale 

rektor Hertzberg, utdannet i USA etter Deweys prin-
sipp «Learning by doing» var selve symbolet på det 
demokratiske, frittenkende Norge. Til denne skolen 
med eget symfoniorkester, landsdekkende turnétea-
ter, matematisk tidsskrift som ble distribuert til alle 
universiteter i Norden og et gymnassamfunn der 
politikere og forfattere kom for å sette dagsorden, 
sendte tenkende folk fra hele landet barna sine. 
Professor Andenæs, som definerte Norsk rettsvesen 
etter krigen, var født i Sogn, men ville til Hertzberg 
da tiden var moden. Og Hamsun sendte barna sine 
fra Nørholm.

Derfor var det nettopp hit Quisling dro for å tvinge 
lektorene inn i det nydannede nazistiske Lærersam-
bandet. Da gymnaset ble omgjort til tysk kaserne og 
undervisningen flyttet til Jar skole, ankom Quisling 
og Jonas Lie med flere lastebiler med hirdmenn. 

Mens soldatene tok stilling rundt skolebygget, steg 
Quisling opp på et bord på lærerværelset og holdt 
en tale hvor ham oppfordret alle lærere til å melde 
seg inn. Deretter hadde han samtaler med hver 
enkelt. Da ikke en eneste av lærerne skiftet stand-

DOKUMENTARFILMEN
STABEKK  et lite stykke norgeshistorie
Her er et lite synopsis for filmen som har premiere på Årsmøtet 15. mars

Den tradisjonsrike sveitserhus-Iandsbyen Stabekk er under angrep. Sultne entreprenører øyner 
stor fortjeneste i å fjerne den historiske bebyggelsen. Planer er klare for å rive det 130 år gamle 
tunet rundt Stabekk stasjon og erstatte det med høye boligblokker. Vi ser hva som skjer med 
 Bekkestua.

Østre Stabekk Gård.

Fra venstre: Quislings justisminister Risnæs, og politiminister  
Jonas Lie og sjef for det forhatte statspolitiet, Henrik Rogstad, 
noen få timer før de to til høyre dør for egen hånd.  

Skomakerhuset fra 
1880 og Kroa fra
1890 vil utbyggerne 
rive i 2015. 

Her ved Granfoss 
i 1221 sloss Kong 
Håkon Håkonsen 
med opprørsgjengen 
Ribbungene ved 
Granfos, og jaget 
dem vest over mot 
Sandvika.

«Slottet» på Ringstabekk med
Jenny Bjørnsons pensjonat og 
Munthes ateliér i den laftede 
sidebygningen (revet).

Stasjonsbygningen i dag, tegnet av Paul Due.
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punkt, steg Quisling igjen opp på bordet og uttalte: 
«Dere hadde sjansen, mine herrer. Nu er det for 
sent. For sent… Forferdelige ord!» Hvorpå han 
arresterte dem alle. Lektorene ble kjørt bort på 
 lastebiler og forble fengslet på Storo Fangeleir til 
 krigen var over.

Nede på Stabekk stasjon skjedde enda verre ting. 
En jødisk flyktningefamilie fra Russland hadde slått 
seg ned i det flunkende nye Stabækhuset – Bærums 
første funkisbygning fra 1933. Dette var Jo Benkows 
familie. Faren Iwan ble kommunens første fotograf, 
alle ville ta familieportrett hos den snille mannen. Så 
snill var han at han slett ikke kunne forestille seg 
hva nazistene kunne finne på. 

I 1942 ble det såpass farlig for jødiske menn i landet 
at Iwan og Jo flyktet over til Sverige. Like etter ble 
moren, søsteren og tanten deportert til Auschwitz og 
drept der. Tilbake igjen, etter å ha kommet seg ut 
av sorgen, bestemte Jo seg for å være med på å 
forandre verden til det bedre – og ble etterhvert en 
av Norges store statsmenn. Fortsatt er han den man 
tenker på når man nevner ordet Stortingspresident.    
Men da krigen var over, skjedde snart hyggelige 
ting. Knut Haugland, helten fra Tungtvannsaksjonen 

og Kon-Tiki, bygget hus midt på Stabekk – godt 
hjulpet av sine venner fra Kompani Linge. 

Da hadde filosofen Peter Wessel Zappfe nettopp 
flyttet fra huset over veien, etter å ha sendt en stor 
pakke med sitt hovedverk «Om det Tragiske» fra 
Stabekk postkontor. 
 
Mindre tragisk er det når Olsenbanden dukker opp  
i Sparebanken noen år senere. Og Sparebanken lå 
den gang i kjelleren på det vakre kinobygget som 
Eilif Arneberg, broren til rådhusarkitekt Arnstein 
Arneberg, gjorde til selve signalbygget i Stabekk 
sentrum.    
  
I nyere tid er navnet Stabekk blitt kjent i landet 
 gjennom fotballklubben Stabæk, som i 2012 fylte 
100 år. Men eventyret om Stabæk som ble 
Norgesmestre, handler om mer enn fotball. 

Det handler om en liten landsby som samler seg om 
et felles mål – som tør å drømme – og som får det 
til.

Det er denne spiriten – gjennom hundreder av år  
– vi gjerne vil fange og bevare i denne filmen – for å 
gi røtter og for å gi inspirasjon på alle slags områder 
– for mange, mange år fremover.

Men vennlig hilsen
Markus & Jan Christian Mollestad
MOLLYWOOD

Quislings hird venter utenfor Jar skole, mens Føreren arresterer 
lærerne.

Befolkningen samlet seg da  
Jo Benkow i 2010 avduker minne-
platen på barndomshjemmet 
Stabekk-huset. 

Stabekk Gymnas - får det fortsatt ligge på Stabekk? 
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Det nye Stasjonsbygget ble ferdig i 1903. Er det kanskje skomaker 
Pedersen (med trebein!) vi ser foran det gamle stasjonhuset sitt?

Gamle stabekk kino har blitt et levende Kulturhus
FESTSAL • KINOSAL • FOAJE

Det er 20 år siden den kommunale kinomatografen stengte 
14.desember 1997 (etter 71 års drift)
Stabekk Kino er faktisk Norges nest eldste kino (Verdensteatret i Tromsø er den eldste)

Det er hyggelig at så mange fremdeles bruker kulturhuset
Hele huset leies ut til private arrangementer
Et levende, aktivt hus med mange aktiviteter og kulturtilbud til
lokalbefolkningen

• En scene for lokale aktører og profesjonelle
•	 En	flott	festsal	med	velutstyrt	kjøkken
•	 Kinosal/	foaje	med	scenegulv	og	meget	gode	
	 visningsmuligheter	på	kinolerret
•	 Egner	seg	godt	til	møter,	kurs,	konferanser	og	selskaper

Husets standard blir stadig oppgradert og vi gleder oss over den
utvidede bruken av kulturhuset.

KONTAKT INFORMASJON:
Gamle Ringerriksvei 5 • 1369 Stabekk
Tlf. 67538611 • post@stabekkino.no • www.stabekkino.no

KULTURHUSET STABEKK KINO ER 20 ÅR 

Mediaverkstedet holder til på Kulturhuset Stabekk Kino.
Uttrykksformen er film/lek med levende bilder (tryll og trix) – animasjon. 
Mediaverkstedet har holdt til på Kulturhuset Stabekk kino i 16 år. 
Det har lang erfaring i filmpedagogisk arbeid og har utstyr og faglig 
kompetanse. Mediaverkstedet viser skolefilm i kinoen og lager film 
i samarbeid med lokale aktører, skoler, barn og unge.
Kontakt: mediaverkstedet@trix.no

MIN NABO TOTORO
Animasjon/ Eventyr/ Familiefilm-
varighet 1t og 26min
Alle elsker Totoro - og nå er animasjos- 
mesteren Hayao Miyazakis fantastiske 
eventyr fra tilbake på kino. En ny generasjon 
Ghibli-fans kan glede seg! Søstrene Satsuki 
og Mei har flyttet til et gammelt hus på 
landet, med skogen som nærmeste nabo. 
Der blir de kjent med den skogsvokteren 
Totoro, kattebussen og deres vidunderlige, 
magiske verden! Det blir en sommer helt 
utenom det vanlige. MIN NABO TOTORO 
passer for filmelskere i absolutt alle aldre og 
relanseres på kino med norske stemmer og 
i originalversjon - til glede for nye og gamle 
generasjoner Ghibli-fans!

FESTSAL
KINOSAL

FOAJE

GRATISKINO 1. MAI KL 15.00 PÅ MIN NABO TOTORO

Annonse_2018.indd   1 12/02/2018   18:18



Et Årsverk 2017  9. desember
Billedrapport fra Et Årsverk 2017

Et Årsverk har siden 2004 vært et møtested for kunst, musikk og politikk der unge og gamle, 
kjente og ukjente, lokale og internasjonale kreative mennesker møtes og viser hva de har tenkt 
og gjort det siste året. Vi har gjort arrangementet gratis for alle under 25 år, fordi vi anser at 
Årsverkets viktigste funksjon er å bringe stafettpinnen videre til de neste generasjonene. 

Markus & Jan Christian Mollestad

Ved et Årsverk 2017 hadde vi  
ca 170 betalende gjester over 25 år, 
150 under 25 som kom inn gratis.  
I tillegg deltok 80 artister og kunst-
nere, og 20 frivillige - anført av Håkon 
Amundsen (her i angrepsposisjon  
med drill). Til høyre: To gode venner  
- fra folkehøyskolen Toneheim!

I 2017 var Kåre Willoch (89) 
tilbake på scenen etter tung 
 sykdom med sitt unike årlige 
 bidrag «Hva skjedde det siste 
året, og hva burde ha skjedd?» 
som han har hatt siden 2004.

Fra Strasbourg kom ekteparet Hanne 
Grotjord og Thorbjørn Jagland for 
å delta på før-premieren for filmen 
«Voice of Europe - Europarådets  
rolle i en kriserammet verden» - der 
Mollywood har fulgt Jagland i Frankrike 
på møter med president Macron og til 
Kreml for å møte Putin.

Mens  TV2 og VG intervjuer Jagland etter filmen, går Markus mellom  
kinoradene & etterfyller velkomstchampagne.

Årets Livsverkspris gikk til Jagland for hans unike innsats for å gjøre 
hverdagen tryggere for alle Europas 800 millioner innbyggere. Fra 
 venstre: Markus Mollestad (produsent), Kåre Willoch, Sam Asgari 
(musikk), Truls Øra (intervju), Jan Christian Mollestad, Thorbjørn Jagland 
 (Generalsekretær for Europarådet), Freddy André Øvstegård - tidenes 
nest yngste representant på Stortinget

Jan Erik Vold tok turen fra Sverige for å opptre sammen med jazzkomponist 
Erlend Skomsvoll (oppvokst bak KIWI på Stabekk) og det nye stjerneskuddet 
blant sangerinner, Karoline Wallace (oppvokst i Nordraaksvei ved Stabekk 
vgs.) Legg merke til raden med ungdommer på første rekke!

Jubileet for Sgt. Pepper og 
hippiebevegelsen i 1967 ble 
introdusert av unge musikere 
med intense versjoner av Beates 
«Revolution» og Jimi Hendrix 
versjon av Dylans «All along the 
watchtower». 

Som innledning til et entusiastisk 
og faktasprakende billedforedrag 
av Gateavisas tidligere redaktør 
Audun Engh (Bekkestua) mens 
hippienes mulige åndsfelless-
kap med romantikere i 1817 
som Goethe, Byron og Shelley, 
ble belyst av idéhistoriker Geir 
Uthaug som ga ut «Romantikkens 
Univers» 14 dager før Årsverket.

17-åringene Felix Five Mæhlum (trommer), Jacob Worsøe (bass), Rafael Mollestad (gitar) og Henrik Søntvedt (gitar).

Hippien Audun Engh (t.v.) &  romantikeren Geir Uthaug.

Endelig etter mange år klarte vi å få til en konsert med den verdenskjente jazzmusikeren Nils Petter Molvær som 
sammen med elektronika-pioneren DJ Strangefruit og perkusjonist Erland Dahlen skapte et eksplosivt og meditativt 
kunstverk av lydbølger. Selv om Vazelina Bilopphøggers hadde konsert på Hamar denne kvelden, satte likevel Eldar 
Vågan seg i bilen og kjørte til Stabekk, slik at han kunne slå seg ned ved pianoet i baren og spille ut i de sene natte-
timer - som han pleier å gjøre på alle årsverks sene stjernekvelder.

Festsalen ble for anledningen gjort om til utstillingslokale for 25 kunstnere 
mens Unni Askeland brukte garderoben til en egen «Salong». I år hadde 
vi besøk fra Amsterdam, Paris, Barcelona og London, og Tine og Øyvind 
serverte danske delikatesser. 

Årsverket ble innledet av ingen ringere enn Danmarks ambassadør Jarl Frijs-
Madsen som introduserte Danmarks skuespillerdronning Ghita Nørby (83) 
som sammen med gitaristen Lars Hannibal og fløytevirtuosen Michala Petri 
fremførte H.C. Andersens «Piken med svovelstikkene», som ble avrundet av 
Bærumsensemblet D´kor som sang Willoch inn med «Deilig er Jorden» med 
det vakre landskapet av bærumskunstneren Christian Voss i bakgrunnen.

Trioen Wallace  
- Vold & Skomsvoll  fremførte 

smakebiter fra det ferske  
albumet «Louder Than You»,  

og orkesterverket «Lyden  
av Bergen», foruten en avdeling 

til minne om Egil Kapstad,  
der gruppen fremførte melodier 

fra albumet «Blåmann» som  
Vold og Kapstad spilte inn i Paris 

med Chet Baker i 1988,  
bare uker før Chet døde.
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1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
Vedtak: Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

2. Valg av 2 representanter til å underskrive  
protokollen
Følgende ble valgt: Hans Petter Tveten og  
Hans Christian Grønsleth

3. Referat fra årsmøtet 3. mai 2016
Vedtak: Referat fra årsmøtet 3. mai 2016 tas til 
etterretning

4. Styrets beretning for 2016
Vedtak: Årsberetningen for 2016 ble gjennomgått  
og godkjent. 

5. Regnskap for 2016
Vedtak: Regnskapet for 2016 presentert  
og godkjent. 

6. Forslag til handlingsplan og budsjett for 2016
Vedtak: Handlingsplan og budsjett for 2016 lagt 
frem og godkjent. 

7. Valg 
Følgende styremedlemmer ble gjenvalgt  
for to nye år: 
Mette Skyberg
Edvin Svela
Øyvind Kristensen
Gudbrand Fossbråten
Jan Christian Mollestad
Ingen andre stilte seg til valg. 

Ikke på valg: 
Mette Kaaby, Bjørn Authén, Kenneth Grimley, 
Inger Eide. 

Valg av revisor for ett år:
Rita Amundsen - gjenvalgt
Atle Degré - gjenvalgt

Valgkomite for ett år: 
Brita Clark - gjenvalg. 
Bodil Kleve - gjenvalgt. 
Magnar Øvrebø - gjenvalgt.

8. Evt. innkomne forslag
Ingen andre saker meldt inn. 

Det formelle årsmøtet avsluttet. 

9. Vestre Stabekk Vel presenterte det som kan 
bli det nye Stabekk sentrum. 

Møtet avsluttet med ost, vin og hygge. 

Referent: Mette Kaaby
Hans Petter Tveten  -  Hans Christian Grønsleth 

STABEKK

BARE
DET BESTE,

PÅ DINE
VEGNE

Tlf. 67 83 24 00
stabekk@privatmegleren

www.privatmegleren.no/stabekk

REFERAT 
fra årsmøte i Vestre Stabekk Vel
Tilstede: 90 medlemmer, inkludert styret i Vestre Stabekk Vel.
Sted: Kulturhuset Stabekk kino 28. mars 2017 kl. 19.00
Årets tema: Fremtidens Stabekk er i støpeskjeen
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Inntekter 2016 2017
3200 Kontingentinnbetalinger 151 439,82 179.350,00
3210 Momsrefusjon 28 188,00 20.317,00
3000 Annonseinntekter 19 500,00 20.600,00
8040 Renteinntekter 712,47 737,27
Sum inntekter 199 840,29 221.004,27
    
Utgifter 2016 2017
6100 Kontingent organisasjon 4 848,00 4.335,00
6300 Leie lager 5 565,00 0,00
6360 Avfall og strøkasser 48 938,00 47.653,00
6400 Administrasjonsutgifter 5 502,12 4.356,00
6810 IT kostnader 32 983,00 30.445,00
6940 Innleide tjenester 20 000,00 10.000,00
7430 Gaver 6 000,00 21.000,00
7610 Styremøtekostnader 72 697,60 6.325,72
7610 Årsmøtekostnader inkl årsberetning  54.424,39
7770 Bank- og kortgebyr 468,25 631,50
7810 Ekstraordinære avskrivninger   5.375,00
Sum utgifter 197 001,97 184.546,51
Overskudd/Underskudd 2 838,32 36.457,76
  
BALANSEREGNSKAP

Eiendeler 2016 2017
1460 Bøker                              5 375,00  0
1920 Bank                            63 951,94  65.444,14
1921 Sparekonto                          122 100,99  122.772,55
Sum eiendeler                      191 427,93  188.216,69
    
Gjeld
Konto Inngående balanse Utgående balanse
2960 Påløpt kostnad                            39 669,00  0
Sum gjeld                         39 669,00  0
    
EGENKAPITAL OG GJELD
Konto Inngående balanse Utgående balanse
Sum eiendeler                         151.758,93  188.216,69
Sum gjeld                                           -    0
Sum Egenkapital                          151.758,93  188.216.69

Overskudd/Underskudd   36.457,76

Resultatregnskap for 2017 Handlingsplan:
Formåket med vellet er å ta opp, samordne og gjenomføre tiltak,  
samt avgi uttalelser til beste for beboerne og for velområdet.  
Styret vil i 2018 være spesielt opptatt av følgende:

•  å følge med på og gi uttalelser om regulerings- og utbyggingsplaner for Stabekk
•  å følge med og gi uttalelser når det gjelder nye E 18- innsamling av hageavfall og skrot
•  å samarbeide med og videreutvikle Kulturhuset Stabekk kino
•  å samarbeide med de næringsdrivende på Stabekk
•  å øke medlemsmassen
•  at Stabekk skal være et levende sentrum med tilbud til barn, ungdom og eldre 

Budsjett 2018

Inntekter   Utgifter
Kontingenter  kr 180.000 Kontingenter kr     5.000
Annonser  kr   20.000 Leie lager kr     6.000
Momsrefusjon kr   15.000 Avfall og strøkasser kr   60.000
Renteinntekter kr        750 Administrasjons kr     5.000
Sum inntekter kr 215.750 IT kostnader kr   35.000

  Innleide tjenester kr   10.000
  Gaver kr   25.000
  Årsmøtekostnader kr   55.000
  Andre møtekostnader  kr     5.000
  Renter og gebyrer kr        750
  Sum utgifter kr 206.750

  Driftsresultat kr     9.000

Noter til regnskapet
Note 1 Innleide tjenester
• Regnskap: kr 10.000,-

Note 2 Gaver
• Smågardistene: kr 5.000,-
•  Venner av Bærum sykehus: kr 1.000,-
• Skallum-dammen 15.000,-

Note 3 IT kostnader
•  Designverktøy for planlegging/simulering av 

bygninger, terreng og landskap 22.500,00
• Andre IT kostnader kr 7.162,00

Note 4 Styre og årsmøtekostnader
• Årsberetning:  kr 43.950,00,-
• Årsmøtekostnader:  kr 10.474,39
• Andre møtekostnader: kr   6.325,76

Revisjonsberetning
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  Styret forestår den daglige drift og ledelse av 
vellet på grunnlag av vellets vedtekter og 
beslutninger fattet på et årsmøte. Styret er 
beslutningsdyktig når minst halvparten av 
 styremedlemmene er til stede, selv om ikke 
formann/møteleder er til stede. Alle avgjørelser 
fattes med simpelt flertall. Ved stemmelikhet er 
formannens/møteleders stemme avgjørende. 
Formann/møteleder innkaller til styremøter. 
Styremøtene kan også innkalles av tre styre-
medlemmer i fellesskap. Alle styrets medlem-
mer skal i tilfelle være varslet om dette. Styret 
fører protokoll over sine forhandlinger.

  Alle utbetalinger skal være anvist av økonomi-
ansvarlig sammen med en av de øvrige 
 medlemmene av styret.

  Styret kan ikke oppta lån eller inngå avtaler 
med større økonomiske forpliktelser for vellet 
uten etter vedtak på årsmøte.

§ 7. Medlemsmøter
  Styret arrangerer medlemsmøter når det fore-

ligger saker som befolkningen bør orienteres 
om, når styret finner det ønskelig å drøfte en 
sak i et videre forum og høre medlemmenes 
synspunkter, eller når det uttrykkes ønske om 
slike møter fra kommunen.

  Eventuelle avstemninger på slike møter er 
bare veiledende for styret ved den videre 
behandling av vedkommende sak.

§ 8. Samarbeid
  Vellet må opprettholde en jevnlig kontakt med 

kommunale organer og delta på de orienter-
ings- og informasjonsmøter som blir holdt for å 
gjøre seg kjent med de planer som foreligger 
for området på kort og lang sikt.

  Saker som forelegges vellet i henhold til de 
 sam arbeidsavtaler som er inngått mellom kom-
munen og vellene, behandles i samsvar med de 
retnings linjer som er trukket opp i disse avtalene.

  For saker som vedrører flere vel og som er fore-
lagt vellet av Velforbundet eller av kommunen, 
sendes gjenpart av korrespondanse og/eller 
utskrift av møteprotokollen til disse til orientering.

  Vellet bør samarbeide med nabovellene om 
saker av felles interesse. Det bør også arbeide 
for et godt forhold til andre foreninger og organi-
sasjoner i området og evt. koordinere slik aktivitet.

§ 9. Vedtektsendringer
  Endringer av vedtektene kan bare foretas  

av et årsmøte.

  Forslag om slike endringer må være innkommet 
til styret senest 2 måneder før årsmøtet og skal 
kunngjøres sammen med innkallingen til års-
møtet. Vedtektsendringer kan bare avgjøres 
med 2/3 flertall av de avgitte stemmer når minst 
10% av medlemmene er tilstede. Er årsmøtet 
ikke beslutningsdyktig etter denne bestemmelse, 
skal styret innkalle til et ekstraordinært årsmøte 
eller ta saken opp på neste årsmøte. Dette års-
møtet er i så fall beslutningsdyktig uansett frem-
møte. Orientering om vedtektsendringer skal 
sendes Bærum Velforbund.

§ 10. Hederstegn/utnevnelse av æresmedlemmer
  Vellets hederstegn tildeles medlemmer som 

gjennom mange års arbeid i vellet eller på 
annen måte har gjort en innsats utover det 
vanlige. Forslag om tildeling settes frem av 
 styret, og tildeling avgjøres av årsmøte.

  På samme måte kan personer som har utført 
et helt spesielt arbeid som tillitsmenn i vellet, 
utnevnes til æresmedlemmer. Et æresmedlem 
rangerer over vellets hederstegn. Forslag om 
æresmedlemskap behandles på samme måte 
som tildeling av heders tegn.

§ 11.  Oppløsning
  Vedtak om oppløsning av vellet må behandles 

på to på hverandre følgende ordinære års-
møter og krever minst 2/3 flertall av de avgitte 
stemmer når minst 25% av medlemmene er 
 tilstede.

  Når et forslag om oppløsning skal behandles, 
skal Bærum Velforbund være varslet om dette 
og skal kunne ha en representant tilstede på 
årsmøtet. Disponering av vellets midler og 
 eiendeler må foretas i samsvar med regler gitt i 
vellets vedtekter. Utfyllende bestemmelser om 
dette kan fattes med simpelt flertall på det andre 
årsmøtet. Dersom ikke vedtektene bestemmer 
noe annet, overlates midler og eiendeler til 
Bærum Velforbund som kan disponere disse til 
beste for vedkommende velområde.

  Vellets arkiv skal overlates Bærum Bibliotek for 
oppbevaring.

  Forslag om sammenslutning med nabovel 
behandles etter reglene for vedtektsendringer  
i § 9. 

§ 12. Ikrafttreden
  Disse vedtektene er fastsatt på årsmøtet den 

4/4-1979.
 
  Vedtektsendringer er sist foretatt på årsmøtet 
 5/4-2005.

§ 1.  Formål
  Vestre Stabekk Vel er en partipolitisk nøytral 

organisasjon hvis formål er å ivareta medlem-
menes og velområdets felles interesser i den 
utstrekning vellets vedtekter, styret og års-
møtet bestemmer.

  Vellet tar opp, samordner og gjennomfører til-
tak til beste for beboerne og for velområdet, 
evt. i samarbeid med andre foreninger og 
organisasjoner i området. Det representerer 
befolkningen overfor kommunen og er befolk-
ningens talerør utad i saker som vedrører 
områdets og befolkningens interesser.

  Vellet avgir uttalelser om saker som vedrører 
området. Saker som blir forelagt vellet, 
behandles i samsvar med de gjensidig for-
pliktende avtaler som er inngått mellom 
 kommunen og vellene i Bærum.

§ 2. Medlemskap og stemmerett
  Alle beboere med offentlig stemmerett, samt 

forretninger og firmaer innen velområdet kan 
være medlemmer av vellet. En husstand betaler 
kontingent som et medlem. Borettslag m.v. kan 
ha kollektivt medlemskap. Obligatorisk medlem-
skap gjennom skjøte eller leiekontrakt kan finne 
sted.

  På medlemsmøter og årsmøter har alle 
tilstede værende medlemmer stemmerett.  
Det kan ikke stemmes ved fullmakt.

  Medlemmer er forpliktet til å betale den 
 kontingent som årsmøtet til enhver tid har  
fastsatt, innen gjeldende frist. Utmelding skal 
skje skriftlig. Et medlem som ikke har betalt 
kontingent på to år kan strykes. Et varsel  
om dette må være gitt skriftlig først.

§ 3. Vellets avgrensning
 Vellets grenser fremgår av kartskissen.

§ 4. Regnskaper og regnskapsår
  Vellets regnskapsår følger kalenderåret. 

Revidert regnskap skal legges frem for 
 medlemmene hvert år.

§ 5.  Årsmøter
  Vellets høyeste myndighet er årsmøtet. 

Ordinære årsmøter holdes hvert år innen ut - 
gangen av første kvartal. Innkalling til årsmøte 
sendes alle medlemmene senest 14 dager før 
årsmøtet sammen med styrets beretning, 
 forslag til dagsorden og innkomne forslag.

  Ekstraordinært årsmøte kan holdes når styret 
eller 1/10 av medlemmene skriftlig forlanger 

dette. Innkalling må skje på samme måte som 
for ordi nære årsmøter og innkallingen må angi 
de saker som ønskes behandlet.

  Andre saker enn de som er angitt i innkallingen 
eller i dagsorden, og som et medlem ønsker 
behandlet på et årsmøte, må være styret i 
hende senest en uke før møtedagen.

  Årsmøtet kan behandle enhver sak, men kan 
bare fatte vedtak i saker som er nevnt i inn-
kallingen.

  Årsmøtet som ledes av et styremedlem,  
skal behandle følgende saker:

 -  Godkjenning av innkallingen og dagsorden
 - Styrets beretning
 - Regnskap med revisjonsberetning
 - Budsjett
 - Andre saker som er nevnt i innkallingen
 - Valg av: 6-9 styremedlemmer
 - 2 revisorer for ett år
  Valgkomité med 3 medlemmer for ett år
 Eventuelle spesielle komitéer
  Eventuelt 2 personer til å medundertegne 

 protokollen fra møtet

  På årsmøtet kan styret ved behov foreta 
 registrering av de fremmøtte iht. medlemsliste, 
og det kan ut deles nummererte stemmekort.

  Styrets medlemmer velges for to år av gangen, 
slik at tilnærmet halvparten trer ut av styret 
hvert år. Alle myndige medlemmer av vellet  
er valgbare. Gjenvalg kan finne sted. 
Medlemmene plikter å motta valg, enhver kan 
imidlertid unnslå seg valg for så lang tid som 
vedkommende tidligere har innehatt tilsvarende 
verv.

  Valgte tillitsmenn som flytter ut av velområdet, 
kan bare fungere ut valgperioden.

  Et lovlig innkalt årsmøte er beslutningsdyktig 
uansett antall fremmøtte. Alle valg og avgjør-
elser – vedtektsendringer unntatt – treffes med 
simpelt flertall. Ved stemmelikhet er formannens 
- alternativt møteleders - stemme avgjørende. 
Årsmøtet avgjør om en avstemning skal skje 
skriftlig. Det føres protokoll over årsmøtets 
f orhandlinger.

§ 6.  Styret
  Styret konstituerer seg selv og velger innen  

sin midte formann eller møteleder, økonomi-
ansvarlig og eventuelt andre til spesielle 
oppgaver. Styret oppnevner dessuten de 
utvalg eller komitéer det er behov for. Styret 
utpeker ledere av slike komitéer.

Vedtekter for Vestre Stabekk Vel
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Vi har den beste lunsjmaten!

Gamle Drammensvei 38, 1369 Stabekk
Telefon 940 23 238

stabekk@bakerhansen.no

Stabekkhuset
Tlf:    67 53 03 18
Fax:  67 53 59 67
E-post: blomster@online.no

INSTALLASJON
Jernbanevn. 25, 1369 Stabekk

Tlf.: 67 10 27 80 – Fax: 67 10 27 81

 

 
CHARLOTTE K. LUNDE     

• Nye håndlagde prismekroner 
• Antikke prismekroner 
• Renovering av prismekroner 
• Håndlagde møbler 
• Antikke speil 
Ta gjerne kontakt for mer informasjon på 
tlf. 928 38 736 eller e-post: post@cklinteriør.no 
Les om våre produkter på www.cklinteriør.no  

Åpningstider
Tirsdag til fredag kl 10-18

Lørdag etter avtale!

Telefon:  67 53 52 00  -  Mobil:  473 82 532
Adr.:  Gml. Ringeriksvei 5, 1369 Stabekk
Mail:  katarina_hammer@hotmail.com

Din  
 

Frisørmester  
Karin K. Hammer har 
flyttet til Vincos tidligere 
lokaler i Kinogården på 
Stabekk. 
 

Velkommen til ny salong, 
gamle og nye kunder! 
 

Åpningstider: tirs-fre 10-18 
Lørdag etter avtale  

Tlf.: 67 53 52 00 
Mob.: 473 82 532 
Adr.: Gml. Ringeriksvei 5 
         1369 Stabekk 
E-post:  
katarina_hammer@hotmail.com 
 

FRISØR 

 

15% BONUS
PÅ ALL FERSK FRUKT OG GRØNT!  

Gå inn på kiwi.no

BLI KIWI PLUSS-KUNDE OG FÅ

Mandag-lørdag 7-23 
KIWI Øvre Stabekk

Gamle Drammensvei 57
1368 Stabekk

Tlf. 919 97 390
Second Hand

www.lillecocodille.no

Gamle Ringeriksvei 5, Stabekk • Tlf: 67 13 75 76 • www.lbor.no

• RØRLEGGER • TØMRER
• FLISLEGGER • BUTIKK

- din totalleverandør av bad:
RØRHANDEL

Gml. Drammensvei 34 
1369 Stabekk 

Tlf. 67 59 10 61

OFFENTLIG GODKJENT

Optiker Jarl Bjørseth
STABEKKHUSET

Gml. Drammensv. 38, 1369 Stabekk
Telefon/fax: 67 53 32 38

BRILLER • SYNSPRØVER • KIKKERTER
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Fra vellets digitale fotoarkiv: Stabekkhuset og stasjonen.

www.vestrestabekkvel.no


